
Why You Shouldn't Eat Your Boogers and Other
Useless or Gross Information About Your Body

Why You Shouldn't Eat Your Boogers and Other Useless or Gross Information About
Your Body_下载链接1_

著者:Francesca Gould

出版者:Tarcher

出版时间:2008-04-17

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd


装帧:Paperback

isbn:9781585426454

"You: The Owneras Manual" meets "The Book of Useless Information" in this fun and
quirky guide to little known facts about the human body. This delightful book is full of
random and, at times, scatological facts about the human anatomy. Broken down by
the systems of the body, it answers questions you may be too embarrassed to ask or
even think about, such as: - Do bugs live in your eyelashes? - What does human flesh
taste like? - Can you really catch a cold by standing in the rain? - How do astronauts
poo in space? - What foods can cure a hangover? - Why is yawning contagious? - Is
eating boogers bad for you? This oddball yet erudite book is full of fascinating factoids
that those of us in search of guilty pleasures (or gross thrills ) will delight in.

作者介绍: 

弗朗西斯·古德

英国畅销科普作家，解剖学和生理学讲师，一直对奇怪的事物怀有好奇，著有《鱼为什
么放屁》、《鼻屎为什么不能吃》、《狗为什么改不了吃屎》等。

恬恬

一头居无定所，职业搬家，频繁穿梭往返于各地的动物。头顶多个帽子，曾先后做过平
面设计、广告、插画，西点烘培、橱窗设计、浣熊饲养等工作。热爱咖啡、白日梦，所
有的猫，一小部分人，以及生活的不确定性。
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标签

评论

記憶最深的，是那個成為了第一個在月球上拉屎的人類的，美國人。太酷炫了呢。話說
，記得幼兒園的時候，有個小朋友也跟我說過，吃鼻屎有益健康(´・ω・`)
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Useless but really cute hahahha
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书评

胃酸能够溶化铁钉
人体分泌的胃酸不仅能够分解食物，还能消灭大肠杆菌、沙门氏菌等有害细菌。一滴胃
酸就能穿透木头，甚至连铁钉都能腐蚀溶化。当然人体是聪明的，胃壁上有一层很厚的
黏液，能保护胃本身不被胃酸侵蚀。
另外，食物是怎么抵达胃部？起主要作用的当然不...  
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